
Szanowny Panie Ministrze,

W nawiązaniu do prowadzonej korespondencji, a w szczególności do pisma z dnia 3 lipca

2001 r. ówczesnego Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji - Pana Marka Biernackiego

(sygnatura pisma SMDG-1971/2001/ŁK), pozwalam sobie powrócić do problemu niedostatecznego

uregulowania - w obowiązujących przepisach prawa - kwestii schronów (budowli ochronnych )

usytuowanych w budynkach mieszkalnych.

W swoich poprzednich pismach, kierowanych w tej sprawie do Ministra Rozwoju Regionalnego i

Budownictwa, a następnie do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, sygnalizowałem

problem braku uregulowań prawnych w omawianym zakresie, wskazując w szczególności na

uzasadnione wątpliwości dotyczące zasad wykorzystywania i eksploatacji schronów, gdy znajdują

się one w nieruchomościach wspólnot mieszkaniowych.

W udzielonej mi w tej sprawie w dniu 3 lipca 2001 r. odpowiedzi Minister Spraw

Wewnętrznych i Administracji zapowiedział, że „przyjęcie odpowiednich rozwiązań w omawianym

zakresie będzie możliwe wraz z zakończeniem procesu legislacyjnego m.in. nad rządowym

projektem ustawy o gotowości cywilnej i cywilnym zarządzaniu kryzysowym w czasie pokoju".

Tymczasem do uchwalonej przez parlament w dniu 26.07.2001 r. ustawy o gotowości cywilnej i

zarządzaniu kryzysowym, swoje weto zgłosił w dniu 27.08.2001 r. Pan Prezydent RP, co

spowodowało skierowanie ustawy do komisji sejmowych. Nie doszło jednak do ponownego

uchwalenia omawianej regulacji. Z powyższego wynika, że zapowiadany akt prawny nie zaczął

obowiązywać, a to prowadzi do wniosku, iż problematyka zasad użytkowania schronów
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znajdujących się w budynkach mieszkalnych pozostaje wciąż nie w pełni uregulowana. Dlatego też

stosownie do art.16 ust.2 pkt 1 ustawy z dnia 15 lipca 1987 r. o Rzeczniku Praw Obywatelskich

(Dz.U.z 2001 r. Nr 14, poz.147) pozwalam sobie ponownie zwrócić się do Pana Ministra z prośbą o

podjęcie działań zmierzających do ostatecznego rozwiązania na drodze legislacyjnej

sygnalizowanego problemu. Będę także wdzięczny Panu Ministrowi za informacje o podjętych w

tej sprawie działaniach.

Łączę wyrazy szacunku
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